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            U ovom izvještaju dat je pregled aktivnosti i događanja u radu Hrvatske komore  
            inženjera elektrotehnike u navedenom razdoblju od 01.01.2011.godine do  
            31.12.2011.godine 
 
 

ODRŽANE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HKIE  
u razdoblju za koje se podnosi izvještaj 

 
1. 19/11 sjednica održana je 28.siječnja 2011. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
2. 20/11 sjednica održana je 25.veljače 2011. godine u Sisku u 

prostorijama ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike  
Borisa Vraneševića 

3. 21/11 sjednica održana je 01.travnja 2011. godine u Varaždinu u 
prostoru sportske dvorane na Dravi  

4. 22/11 sjednica održana je 26. svibnja 2011. godine u u Zagrebu 
      prostorijama HKIE 
5. 23/11 sjednica održana je 01. srpnja 2011. godine u Novom 

Vinodolskom u dvorani hotela „Novi Resort“ 
6. 24/11 sjednica održana je 01. rujna 2011. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
7. 25/11 sjednica održana je 16. rujna 2011. godine u Vinkovcima u  

dvorani hotela „Slavonija“ 
8. 26/11 sjednica održana je 28. listopada 2011. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
9. 27/11 sjednica održana je 25. studenog 2011. godine u Zagrebu u  

prostorijama HKIE 
10. 28/11 sjednica održana je 29. prosinca 2011. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
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ODRŽANE SJEDNICE SKUPŠTINE HKIE u 2011. godini 

 
- 06. tematska Skupština HKIE održana je 14.04.2011.godine u Zagrebu 
- 07. redovita Skupština HKIE održana je 16.12.2011.godine u Zagrebu 
 
Na 06.redovitoj Skupštini HKIE smo usvojili izvještaj o radu HKIE i izvještaj o 
financijskom poslovanju u 2010.godini. Također su na prijedlog Upravnog odbora 
Komore donešene izmjene Pravilnika o upisima i Pravilnika o radu.  

            Zbog mirovanja članstva s dužnosti predsjednika Višeg stegovnog suda razrješen je  
            g.Martin Mišković, imenovan g. Vladimir Mileta do kraja mandatnog razdoblja.  

 
Na 07.redovitoj Skupštini HKIE smo donijeli planove rada i financijski plan za 
2012.godinu.  

            Na sjednici su usvojeni Plan rada HKIE za 2012. godinu i Plan prihoda i       
            rashoda HKIE za 2012. godinu. Na prijedlog Upravnog odbora Komore donesene su  
            izmjene i dopune Poslovnika o radu Upravnog odbora HKIE. 
            Zbog mirovanja članstva s dužnosti člana Skupštine HKIE razrješen g. Pero Radoš, a  
            imenovan g. Borislav Stojčević do kraja mandatnog razdoblja. Također je zbog  
            odlaska u mirovinu razriješen s dužnosti predsjednika Stegovnog suda g. Vjekoslav  
            Cirak. Za člana Stegovnog suda HKIE do kraja mandatnog razdoblja imenovan je g.  
            Ivan Lešić, a za predsjednika Stegovnog suda HKIE g. Miroslav Bobanac. 

 
 

SURADNJA SA OSTALIM 
STRUKOVNIH ODBORA u 2011.godini 

 
U prvoj polovici godine redovito su održane sjednice koordinacije predsjednika 
strukovnih komora. 
Na koordinaciji su razmatrane i usuglašavane teme od zajedničkog interesa, kao što 
su: 
- cjenik usluga 
- kodeks strukovne etike 
- obavezno osiguranje članstva 
- obavezni sadržaj projektne dokumentacije 
- zajednički nastup prema MZOPUG, i dr. 

 
            Međutim, prestankom predsjedanja HKIG, suradnja na nivou koordinacije Komora je  
            nažalost totalno zamrla i jedino su ostali neformalni kontakti sa predsjednikom HKIS. 

 
 

                USTROJ STRUČNIH SLUŽBI HKIE 
 

U ožujku 2011.godine smo kompletirali tajništvo sa potrebnim brojem administrativnih 
i stručnih djelatnika. Zaposlili smo poslovnu tajnicu za opće i pravne poslove, tako da 
smo imali optimalno rješenje (4 stalno zaposlena djelatnika). 
Nažalost, nakon 6 mjeseci smo morali dati otkaz g-đi Vlatki Kovač, dipl.iur. pošto smo 
ocijenili da nije zadovoljila u vrijeme probnog rada. 
Ostaje nam zadaća da u najskorije vrijeme raspišemo natječaj za prijem u radni odnos 
glavnog tajnika Komore, čime bismo definitivno optimizirali rad tajništva Komore. 
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ODBORI I POVJERENSTVA 

               
POVJERENSTVO ZA TRAJNO STRUČNO USAVRŠAVANJE 

 

Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje radilo je u slijedećem sastavu: 

            Mario Karin, dip.ing.el. – predsjednik i članovi Darko Kompari i Mirko Pupić. 

 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje provodilo je Programa stručnog  
usavršavanja ovlaštenih inženjera elektrotehnike za razdoblje 01.10.2010. –  
31.10.2011. godine.  
 
Održana su slijedeća predavanja iz Programa stručnog usavršavanja ovlaštenih  
inženjera elektrotehnike u razdoblju 01.01.2011.g. – 31.12.2011.g.: 
 
1.Dani ovlaštenih inženjera elektrotehnike  
   Zadar,29.09.-01.10.2011.    22 boda               504 sudionika 

 
2.10.Savjetovanje HRO CIGRE, u suorganizaciji sa HRO CIGRE  
   Cavtat,06.-10.11.2010.         20 bodova          140 sudionika HKIE     

 
3.Unutarnji sustavi zaštite od munje i prenapona u građevinama,      
   Fudurić,dipl.ing.el.  
   Varaždin,04.03.2011.          8 bodova               49 polaznika 
   Split,26.03.2011.                 8 bodova                42 polaznika 
   Zagreb,15.04.2011.             8 bodova                31 polaznika 
   Pula,06.05.2011.                 8 bodova                25 polaznika   
   Osijek,10.06.2011.              8 bodova                36 polaznika  

 
4.Pravilnik o tehničkim uvjetima za elektroničku komunikacijsku mrežu  
    poslovnih i stambenih zgrada(NN 155/09) – Rješavanje praktičnih primjera  
    komunikacijske opreme,  

    Damir Benić,ing.el. i Dalibor Stevanović,ing.el.  
   Zagreb,11.03.2011.            8 bodova                36 polaznika 

 
5.Pravilnik o tehničkim uvjetima za elektroničku komunikacijsku mrežu  
   poslovnih i stambenih zgrada(NN 155/09) , Goran Belamarić,dipl.ing.el.  
   Rijeka,18.03.2011.           8 bodova                  52 polaznika 
   Osijek,08.04.2011.           8 bodova                  46 polaznika 
   Varaždin,20.05.2011.       8 bodova                  34 polaznika 
   Zagreb,03.06.2011.          8 bodova                  34 polaznika 
   Split,17.06.2011.              8 bodova                  51 polaznika 
 
6.Nanotehnologija i primjene, akademik prof.dr.sc. Zijad Haznadar 
   Zagreb,13.05.2011.          8 bodova                  37 polaznika 
 
 

         Prilikom održavanja Zbora područnog odbora Varaždin i Rijeka organizirano je  
         besplatno predavanje za sve sudionike u trajanju od 4 školska sata. 
 
     7.Projektiranje i priključak fotonaponske elektrane na javnu elektroenergetsku     
        mrežu,  
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        Luka Predragović,dipl.ing.el.  
        Varaždin,01.04.2011.          4 boda                      72 polaznika 
        Rijeka,17.06.2011.              4 boda                      95 polaznika 
 

           8.2.Hrvatska konferencija o rasvjeti, u suorganizaciji sa Hrvatskim društvom za  

             rasvjetu  
       Rovinj,12.i 13.05.2011.        10 bodova             24 sudionika HKIE 
 

           9.Međunarodna mjeriteljska konferencija ODMJERENO U EVROPU, u  

             suorganizaciji sa Hrvatskim mjeriteljskim društvom   
       Šibenik,19.-21.05.2011.        10 bodova             00 sudionika HKIE 
 
 

          10.Tehnički zahtjevi na mjerna mjesta korisnika distribucijske mreže, u  

                suorganizaciji HO CIRED  
          Zagreb,24.03.2011.               8 bodova             35 polaznika 
 
 

          11. Napredna distribucijska mreža-seminar, u suorganizaciji HO CIRED  
   Zagreb,14.06.2011.               8 bodova             38 polaznika 
 
 
12. Informacijsko komunikacijska rješenja za elektromobilnost, u  

suorganizaciji HRO CIGRE  
      Zagreb,30.06.2011.             8 bodova              23 polaznika  
 

          13.Seminar Nove tehnologije u sustavima za dojavu požara i odvođenje dima i  
               topline, u suorganizaciji sa Alarm automatikom iz Rijeke  

   Rijeka,20.10.2011.           4 bodova                  25 polaznika 
   Zagreb,10.11.2011.          4 bodova                  54 polaznika      
   Split,01.12.2011.              4 bodova                  51 polaznika 
   Osijek,08.12.2011.           4 bodova                  42 polaznika 

 
  
 Programu stručnog usavršavanja ovlaštenih inženjera elektrotehnike u razdoblju  
            01.01.2011.-31.12.2011.godine prisustvovalo je ukupno 1576 sudionika.   

 
      Slično kao sa HO CIRED i HRO CIGRE, potpisani su ugovori o suradnji sa HEP- 
      nastavno obrazovni centar Velika HEP-NOC Velika, Hrvatskim mjeriteljskim društvom  
      HMD, Končar – Institutom i Hrvatskim društvom za rasvjetu HDR. 

        
            Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje pripremilo je Program stručnog  
            usavršavanja ovlaštenih inženjera elektrotehnike za razdoblje 01.11.2011.- 
            31.10.2012. godine, te isti proslijedilo u Ministarstvo graditeljstva i prostornoga  
            uređenja.  
   
            Također je Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje pripremilo Petogodišnji  
            program stručnog usavršavanja Hrvatske komore inženjera elektrotehnike za  
            razdoblje 2012. – 2017. godina, za koji je ishođena Suglasnost Ministarstva  
            graditeljstva i prostornoga uređenja. Suglasnost vrijedi od 08.02.2012.g. do  
            07.02.2017.g. 
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POVJERENSTVO ZA ZAKONODAVSTVO 

 
           U prvoj polovici 2011. godine povjerenstvo je radilo bez sazivanja sjednica  
           komunicirajući putem e-mail-ova i to isključivo na način da su se davala mišljenja na  
           određene zakonske prijedloge koje nam je proslijedio Upravni odbor HKIE. 
  
           Povjerenstvo je tijekom 2011. godine održalo 3 sjednice i to: 
 

1.  Prva sjednica povjerenstva održana je 13.09.2011. godine 
2.  Druga sjednica povjerenstva održana je 11.10.2012. godine 
3.  Treća sjednica povjerenstva održana 21.11.2012. godine 

 
            Tehnički propisi koji su dostavljani povjerenstvu na očitovanje 

Tijekom mjeseca siječnja dobili smo zahtjev od Ministarstva zaštite okoliša, prostornog   
uređenja i graditeljstva da damo primjedbe na gotovi prijedlog Zakona o zaštiti od svjetlosnog 
onečišćenja, a koji je bio pripremljen za prvo čitanje u Hrvatskom Saboru. Povjerenstvo za 
zakonodavstvo Upravnog odbora HKIE je dana 12. siječnja dostavilo svoje očitovanje s 
oštrim protestom što nas se nije uključilo u rad radne skupine koja je radila na izradi 
navedenog zakona. Naknadno smo doznali da je taj prijedlog istovremeno bio na javnoj 
raspravi i na prvom čitanju u Hrvatskom Saboru, te smo opet protestirali, ali nam je rečeno da 
će se naše primjedbe proučiti i da će se prije drugog čitanja s nama komunicirati. To se nije 
dogodilo i više nas nitko nije kontaktirao za Zakon o zaštiti od svjetlosnog  onečišćenja 
objavljen je u Narodnim novinama broj 114 dana 07.10.2011. godine. Obećali su nas 
kontaktirati u tijeku izrade podzakonskih akata, ali do danas nismo dobili poziv, a niti akti nisu 
ugledali svjetlo dana. 

Tijekom mjeseca travnja Ministarstvo unutarnjih poslova dostavilo nam je na očitovanje 
slijedeće pravilnike:  

1. Pravilnik o razvrstavanju građevina u skupine po zahtjevnosti mjera zaštite od požara 
2. Pravilnik o revidentima iz zaštite od požara 
3. Pravilnik o otpornosti na požar i drugim zahtjevima koje građevine i građevinski 

proizvodi moraju zadovoljiti u slučaju požara 

19.travnja 2011. godine Povjerenstvo za zakonodavstvo UO HKIE uputilo je primjedbe na 
navedene Pravilnike UO HKIE, i predsjednik HKIE ih je proslijedio navedenom Ministarstvu. 
Nakon toga više nije bilo kontakata, a u Narodnim novinama broj 141 od 07.12.2011. godine 
objavljena je Pravilnik o revidentima iz zaštite od požara  

Tijekom mjeseca svibnja Ministarstvo unutarnjih poslova dostavilo nam je na očitovanje 
Pravilnik o ispitivanju stabilnih sustava zaštite od požara.  31.svibnja 2011. godine 
Povjerenstvo za zakonodavstvo UO HKIE uputilo je primjedbe na navedeni Pravilnik UO 
HKIE, i predsjednik HKIE ga je proslijedio navedenom Ministarstvu. Iskazali smo spremnost 
za usmene razgovore o predmetnom pravilniku iz razloga što se ovlašteni inženjeri 
elektrotehnike skoro svakodnevno susreću s navedenom problematikom i mogu dati veliki 
doprinos učinkovitosti provedbe Pravilnika, ali do danas nema odgovora od strane 
Ministarstva. 

Tijekom mjeseca lipnja Ministarstvo zaštite okoliša, prostornog uređenja i graditeljstva 
dostavilo je HKIE na mišljenje Nacrt prijedloga zakona o izmjenama i dopunama zakona o 
arhitektonskim i inženjerskim poslovima i djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji.  
30.lipnja 2011. godine dostavili smo Ministarstvu primjedbe. Ovaj Zakon o izmjenama i 
dopunama zakona o arhitektonskim i inženjerskim djelatnostima nije objavljen do današnjeg 
dana.  
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Tijekom mjeseca rujna Ministarstvo zaštite okoliša, prostornog uređenja i graditeljstva 
pozvalo je HKIE na sastanak u vezi davanja mišljenja na prijevod Uredbe (EU) br. 305/2011 
Europskog parlamenta i Vijeća od 09.0žujka 2011. Godine koja propisuje usklađene uvjete 
trgovanja građevnim proizvodima i ukida Direktivu Vijeća 89/106/EZ . Ispred Povjerenstva za 
zakonodavstvo sastanku je prisustvovala gospođa Sandra Lederhas, te je preuzela obvezu 
da će Povjerenstvo dostaviti pisane primjedbe na predloženi prijevod uredbe, što je 
povjerenstvo i učinilo dana 14.rujna 2011. godine s konstatacijom da nema značajnijih 
primjedbi na predloženi tekst prijevoda. Sigurno si čitatelji ovog izvještaja postavljaju pitanje 
kakove veze ima elektrotehnička struka s građevnim proizvodima, međutim slijedom 
navedene direktive kabeli već ušli u popis tih proizvoda, a intencija je da uđu svi proizvodi koji 
se trajno ugrađuju u građevine.   

 

Hrvatske norme 

Tijekom 2011. godine predsjednik HKIE i predsjednik Povjerenstva za zakonodavstvo održali 
su dva sastanka s ravnateljem Hrvatskog zavoda za norme. Na sastancima se razgovaralo o 
usvajanju prevedenih normi iz područja niskonaponskih električnih instalacija. HKIE je 
tijekom 2010. godine dala izraditi neslužbene prijevode dijela normi koje pokrivaju Tehnički 
propis za niskonaponske električne instalacije i odlukom UO HKIE poklonila te prijevode 
tehničkom odboru TO-E 64 Hrvatskog zavoda za norme da ih usvoji na hrvatskom jeziku s 
ciljem da se tijekom 2011. godine usvoje prijedlozi, te da se po proceduri HZN-a pripreme za 
objavu na Hrvatskom jeziku. HKIE je svoj dio posla odradio, ali HZN nije uspio odraditi svoj 
dio posla, te se nadamo da će se on odraditi tijekom 2012. godine. Nadalje se razgovaralo o 
mogućnostima suradnje u smislu da HKIE plati naknadu za preglednih sadržaja normi, bez 
prava na umnožavanje, pomoću elektroničkih komunikacijskih veza i računala članova, s tim 
da bi svaki od članova dobio svoj pristupni kod. Koliko ja znam HZN je nabavio programski 
paket koji to omogućuje, te će se navedeni razgovori nastaviti i nadam se tijekom 2012. 
godine i završiti na korist članstva HKIE i HZN-a. 

Povjerenstvo za zakonodavstvo dalo je prijedlog UO HKIE da sklopi ugovor o prevođenju 
dijela normi iz područja Tehničkog propisa za niskonaponske električne instalacije i 
Tehničkog propisa za sustave zaštite od munje na građevinama koje do sada nisu 
prevedene. UO HKIE je odobrio sredstva i očekuje se sklapanje ugovora s prevoditeljima, te 
se nadam sa ćemo sredinom 2012. godine imati za internu uporabu prevedene sve norme 
koje su specificirane u navedena dva propisa. 

Na inicijativu HAKOM-a i HKIE HZN je o svom trošku započeo proces prevođenja normi iz 
područja elektroničkih komunikacija i nadam se da će on biti dovršen tijekom 2012. godine, te 
da će i to područje biti pokriveno prevedenim normama.  

Iako je Pravilnik o tehničkim zahtjevima za elektroenergetska postrojenja nazivnih izmjeničnih 
napona iznad 1 kV objavljen u Narodnim novinama 105 od 06.09.2010. godine HKIE nije 
pokrenuo inicijativu za prevođenjem normi koje su objavljene u sklopu tog pravilnika. HKIE bi 
trebala inicirati suradnju s HEP-om zbog zajedničkog nastupa prema HZN-u s inicijativom za 
prevođenje tih normi, kako bi ovlašteni inženjeri iz područja energetike također mogli 
normalno na hrvatskom jeziku koristiti norme iz svog djelokruga aktivnosti.     

 

Ostavka člana Povjerenstva za Zakonodavstvo 

U mjesecu rujnu 2011. Godine gospodin Boško Milković se zahvalio na povjerenju ukazanom 
mu kao članu Povjerenstva za zakonodavstvo. Povjerenstvo nije tijekom 2011.godine 
zatražilo od UO HKIE imenovanje novog člana, te to ostaje obveza u 2012. godini. 
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Zakoni i propisi u kojima povjerenstvo nije sudjelovalo, ali je informirano o njihovom 
donošenju 

 
1. Zakon o izmjenama i dopunama zakona o prostornom uređenju i gradnji: 

Ovaj zakon je objavljen u Narodnim novinama broj 90 od 02.08.2011. godine. Ministarstvo 
nas nije kontaktiralo niti u fazi izrade niti u fazi javne rasprave, te nismo imali priliku davati 
primjedbe na navedeni Zakon. Kad sam već spomenuo ovaj zakon onda ću navesti i njegov 
članak 2. koji glasi: „ (5) Naručitelj izrade nacrta dokumenta prostornog uređenja, usluga, 
projekata i drugih dokumenata iz ovog Zakona obvezni su primjenjivati i pridržavati se cjenika 
komora ovlaštenih arhitekata i inženjera koji se donose na temelju Zakona o arhitektonskim i 
inženjerskim poslovima i djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji i Zakona o obavljanju 
geodetske djelatnosti“. Ovaj članak sam naveo iz razloga što će biti vrlo interesantno pratiti 
njegovu primjenu u praksi. On je sastavni dio Zakona kojim se regulira gradnja, a javna 
nabava se provodi prema Zakonu o javnoj nabavi. Kada netko od ponuditelja u javnoj nabavi 
ne bude primjenjivao ovaj članak, on  je tada povrijedio odredbe članka 82. Stavka 4. Zakona 
o javnoj nabavi koji glasi: „U slučaju ugovora o javnim uslugama i ugovora o javnoj nabavi 
robe, kriteriji za odabir ponude ne smiju utjecati na primjenu zakona, drugih propisa i upravnih 
akata kojima je propisana novčana naknada za određene usluge primjerice za arhitektonske, 
inženjerske ili odvjetničke usluge odnosno fiksna cijena za određenu robu primjerice za 
školske knjige.“ Da li će provoditelj javne nabave podnijeti prijavu Građevinskoj inspekciji koja 
je nadležna za provedbu Zakona o prostornom uređenju i gradnji ili će to činiti ostali sudionici 
nadmetanja ili nitko. Nisam našao sankcije za neprovođenja navedenog članka u Zakonu o 
prostornom uređenju i gradnji, ali sankcije postoje unutar sustava HKIE (koju trenutno 
obrađuje Agencija za zaštitu tržišnog natjecanja baš u pogledu cjenika usluga). Neću dati 
svoj sud već razmislite, pratite u svojoj sredini i komentirajte na forumu HKIE. 
 

2. Zakon o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama   

Zakon o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama objavljen je u Narodnim novinama 
broj 90 od 02.08.2011. godine. Ministarstvo nas nije kontaktiralo u vezi mišljenja na nacrt 
navedenog zakona, dok je Komoru Arhitekata i Građevinara kontaktiralo.  Nakon čitanja 
Zakona vidljivo je zašto nas nisu kontaktirali, jer aktivnosti naše struke nisu predvidjeli tim 
zakonom, već su arhitektima dali zadatak da opišu elektroinstalacije građevine koja se 
legalizira. Na inicijativu gospodina Rodeka napisan je komentar tog zakona od strane naše 
Komore, a napose u pogledu zgrada koje se po tom zakonu mogu legalizirati i poslan je 
Ministarstvu. 
 

3. Objavljeni propisi u 2011. godini od strane Ministarstva unutarnjih poslova   

1. Pravilnik o provjeri tehničkih rješenja iz zaštite od požara predviđenih u glavnom projektu  
(Narodne novine broj 88 od 27.07.2011. godine) 

2. Pravilnik o zahvatima u prostoru u postupcima donošenja procjene utjecaja zahvata na 
okoliš i utvrđivanje objedinjenih uvjeta zaštite okoliša u kojima Ministarstvo unutarnjih 
poslova, odnosno nadležna policijska uprava ne sudjeluje u dijelu koji se odnosi na 
zaštitu od požara (Narodne novine broj 88 od 27.07.2011. godine) 

3. Pravilnik o iskaznici osoba ovlaštenih za obavljanje kontrole provedbe propisanih mjera 
zaštite od požara (Narodne novine broj 88 od 27.07.2011. godine)  

4. Pravilnik o zahvatima u prostoru u kojima tijelo nadležno za zaštitu od požara ne 
sudjeluje u postupku izdavanja rješenja o uvjetima građenja odnosno lokacijske dozvole 
(Narodne novine broj 115 od 12.10.2011. godine) 

5. Pravilnik o sadržaju općeg akta iz područja zaštite od požara (Narodne novine broj 116 
od 14.10.2011. godine) 
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6. Pravilnik o revidentima iz zaštite od požara (Narodne novine broj 141 od 07.11.2011. 
godine) 

7. Pravilnik o ovlaštenjima za izradu elaborata zaštite od požara (Narodne novine broj 141 
od 07.11.2011. godine) 

8. Pravilnik o stručnim ispitima u području zaštite od požara (Narodne novine broj 141 od 
07.11.2011. godine) 

9. Pravilnik o mjerama zaštite od požara kod građenja (Narodne novine broj 141 od 
07.11.2011. godine) 

 
 

POVJERENSTVO ZA SURADNJU SA MINISTARSTVIMA 
 

           Povjerenstvo radi u sastavu: predsjednik Darko Angebrandt i članovi  
           Letizia Rojnić Poldrugovac, Luciano Ćustić, Miroslav Krepela i Krunoslav Novak.  
 

           Povjerenstvo u gornjem sastavu je formirano sa ciljem da svojim djelovanjem afirmira  
           HKIE (Komoru) u nadležnim resornim ministarstvima i drugim nadležnim državnim  
           tijelima, kako na državnom tako i na lokalnom nivou, te da dugoročno postigne veće  
           uvažavanje Komore kao partnera prilikom donošenja zakona i ostalih propisa koji  
           zadiru u djelokrug rada članova Komore. 
 
           Nakon formiranja Povjerenstvo je dana 28.listopada 2011. godine imalo osnivački  
           sastanak na kojemu su definirani zadaci Povjerenstva kao i prijedlog programa rada  
           za 2012. godinu. Dogovoren je uobičajni način rada izmjenom elektroničke pošte, a po  
           potrebi će se Povjerenstvo i okupiti na radnim  sastancima u Zagrebu. 
 
           Nakon prvog sastanka, prihvaćenim načinom komunikacije, članovi Povjerenstva su  
           se u nekoliko navrata očitovali o prijedlogu programa rada, te je u konačnici  
           koncenzusom prihvaćen Program rada Povjerenstva koji je postao sastavni dio  
           Programa rada HKIE za 2012. godinu usvojenim na Skupštini Komore u prosincu  
           2011.godine. 
 
           Na istoj Skupštini, a na inicijativu Povjerenstva, došlo je do promjena Poslovnika o  
           radu Upravnog odbora koji sada na bolji način definira rad Povjerenstva za suradnju s  
           ministarstvima kao i Povjerenstva za zakonodavstvo. 
 
          Nakon Skupštine Komore Povjerenstvo je pristupilo izradi prvog dokumenta za  
          Ministarstvo graditeljstva i prostornoga uređenja koji je imao za cilj Ministarstvu  
          prikazati stanje u HKIE, ali i u elektrotehničkoj struci općenito, istaknuti najvažnije  
          probleme struke i Komore ali i ponuditi rješenja te navesti preferirane metode daljnje  
          suradnje Komore i Ministarstva. U izradi navedenog dokumenta sudjelovali su svi  
          članovi Povjerenstva te su u elektroničkoj komunikaciji dali svoje prijedloge i sugestije  
          koje su u konačnici rezultirali usvojenim tekstom dokumenta od strane Upravnog  
          odbora Komore koji je 05.ožujka o.g. poslan u Ministarstvo i na znanje ministru Ivanu  
          Vrdoljaku. 
 
          U programu rada Povjerenstva je i intenzivnije medijsko praćenje najvećeg skupa  
          Komore – DANI OVLAŠTENIH INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE, te smo u tom smislu  
          podijelili zadatke između članova Povjerenstva, te ćemo za jubilarne 5. DOIE i ovu  
          aktivnost u narednom periodu znatnije pojačati.           
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POVJERENSTVO ZA MEĐUNARODNU SURADNJU 

 
           O povjerenstvu 
 
           Povjerenstvo radi u stalnom nepromijenjenom sastavu prema odluci UO HKIE.  
           Po potrebi se u aktivnosti uključuju i drugi članovi Komore koji mogu pridonijeti radu. 
           Predsjednik Povjerenstva za međunarodnu suradnju Hrvatske komore inženjera  
           elektrotehnike je Miljenko Rodek, a članovi su Željko Matić, Olga Štajdohar-Pađen i  
           Boris Vranešević. 
           Povjerenstvo se sastalo u svibnju i studenom, a tijekom godine je organiziran niz  
           aktivnosti. 
 
           Sarajevo 
           U suradnji s HKIS 0d 27.-29.05.11 članovi povjerenstva su prisustvovali stručnom  
           putovanju u Sarajevo, gdje su na  nizu sastanaka obnovili kontakte s kolegama iz BIH i  
           pripremili međunarodni skup na DOIE 2011.  
 
           Zadar 

           U sklopu Dana ovlaštenih inženjera elektrotehnike koji su se održali u Zadru od  
           29.09.2011. – 01.10.2011. održan je i sastanak predstavnika komora i udruga iz  
           zemalja u našem okruženju. Skupu su prisustvovali gosti iz Austrije, Bosne i  
           Hercegovine, Crne Gore, Makedonije i Slovenije. Predstavnici komora su na otvaranju  
           skupa pozdravili sve sudionike, a na sastanku koji je održan dana 30.09.2011.  
           diskutiralo se o poziciji ovlaštenih inženjera elektrotehnike u pojedinim zemljama, kao i  
           o najnovijim aktivnostima i događanjima u komorama. 
 
           Na Danima ovlaštenih inženjera elektrotehnike u Zadru 2011. sudjelovali su i  
           predstavnici komora i udruga zemalja u našem okruženju: 
    
           Austrija    Josef Paul 

            Arrnulf Lechner 
            Nabil Kotkava 

           Bosna i Hercegovina              Mesud Hadžialić 
           Crna Gora    Ratko Vujović 

            Rajko Radusinović 
           Makedonija    Ratko Stanojkovski 

            Vladko Todorovski 
          Slovenija    Ivan Leban 
          Hrvatska    Željko Matić 

            Miljenko Rodek 
            Boris Vranešević 
            Maja Dubravec Lazić 

 
 
     Na sastanku koji je održan 30.09.2011. raspravljalo se o nizu zanimljivih tema koje su  
     vezane za rad i poziciju ovlaštenih inženjera elektrotehnike: 

 organizacijskoj strukturi komora i zakonima koji uređuju inženjersku djelatnost 

 međusobnoj suradnji arhitekta i inženjera drugih struka 

 suradnji konzultantskih inženjera i inženjera koji se bave izvođenjem i građenjem 

 cjeniku usluga 

 odnosu kvalitete usluge i cijene 

 kvaliteti tehničke dokumentacije i načinu kontrole rada inženjera 
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 odnosu pravnih i fizičkih osoba koje se bave projektiranjem i nadzorom 

 primjeni europske regulative i odnosa država prema konzalting djelatnostima 
 
 

            Maribor 
            U Mariboru su 25.10.2011. godine održani "Regionalni dani inženirjev". Skup je  
            organizirala Inženirska zbornica Slovenije i imao je radni dio – Regijske prakse u  
            sustavima javne nabave, te svečani dio - dodijela nagrada članovima IZS. 
            Radni dio je održan prema slijedećem programu: 
            Uvod u temu: 
            mag. Črtomir REMEC 
            Predsednik Inženirske zbornice Slovenije 
            Referati: 
            Računsko sodišče Republike Slovenije 
            g. Aleksander PETROVČIČ 
            Inženirska komora Srbije 
            prof. dr. Dragoslav ŠUMARAC 
            Hrvaška zbornica gradbenih inženirjev 
            dr. sc. Mirko OREŠKOVIĆ 
            Zbornica arhitektov in inženirjev konzulentov za 
            Štajersko in Koroško 
            Dipl.–Ing. Gerald FUXJÄGER 
 
            Predavači su u zanimljivim referatima govorili o sustavima javne nabave u svojim  
            državama. Izdvojene i naglašene teme bile su: 

 zakonska regulativa za javnu nabavu koja je teško provediva i komplicirana  

 procedure javne nabave  

 tehničko neznanje komisija koje provode natječaje javne nabave  

 strani inženjeri na natječajima javne nabave  

 cjenik inženjerskih usluga i tržišno nadmetanje  

 odnos cijene i kvalitete inženjerske usluge  

 potreba odvajanja inženjerskih usluga od opće javne nabave  

 slabljenje inženjerskih struktura u graditeljstvu  

 pozicija inženjera u društvu.  

            Rasprava nakon referata je pokazala koliko je organizacija javne nabave osjetljivo i  
            važno pitanje. Kako se u RH priprema novi Zakon o javnoj nabavi sve teme su  
            izuzetno aktualne za naše inženjere koji pružaju konzalting usluge. 
 

             Crna gora 

             U Podgorici i Cetinju je 31.10.2011.godine održana svečanost obilježavanja 10.  
             godišnjice Inženjerske komore Crne Gore. Taj dan je u Podgorici potpisan  
             sporazum o suradnji između Inženjerske komore Crne Gore i Crnogorske akademije  
             nauke i umjetnosti. Također je održan svečani dio dodjele certifikata o položenom  
             stručnom ispitu 58 inženjera iz različitih tehničkih struka. Zatim je održana svečana  
             sjednica Inženjerske komore Crne Gore u Cetinju na kojoj su dodijeljene plakete  
             počasnim članovima Komore, godišnje nagrade članovima Komore, te nagrade za  
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             životno djelo. Svečanosti su prisustvovali uz brojne goste i: 
 Ministar zaštite životne sredine i održivog razvoja Crne Gore Predrag Sekulić  
 Predsjednik svjetske federacije inženjerskih organizacija Marvan Abdelhamid  
 Predsjednik E.C.E.C. Jozef Robl  
 Predsjednik Inženirske zbornice Slovenije mr.Črtomir Remec  
 Predsjednik komore arhitekata i inženjera Makedonije dr.Strahinja Trpevski  
 Predsjednik Skupštine Inženjerske komore Srbije prof.dr.Milisav Damnjanović  
 Predsjednik Hrvatske komore inženjera elektrotehnike Željko Matić  

            Svečanost je protekla uz prigodan kulturno-zabavni program. Tijekom boravka u Crnoj     
            Gori obavljen je niz razgovora sa predstavnicima drugih Komora i dogovoreni su  
            sastanci u bliskoj budućnosti o temama koje su interesantne svim Komorama.  
 

            Kontakti 

            Obveza članova povjerenstva i administrativnih tajnica je da koristeći sve dostupne  
            informacije kontinuirano proširuju bazu kontakata, koja služi kao osnova za  
            ostvarivanje komunikacije, za organizaciju skupova kao i za prikupljanje informacija.  
 
            Financiranje rada povjerenstva 

            Osim organizacije putovanja i sastanaka, povjerenstvo nije teretilo poslovanja Komore       
            značajnijim troškovima. Jedini veći trošak je organizacija smještaja gostiju na DOIE  
            2011. Troškovi rada su knjiženi na postojeće tipove konta i nije vođeno odvojeno  
            poslovanje povjerenstva 

 
ODBOR ZA UPIS 

 

            Odbor za upis u sastavu  Željko  Matić, predsjednik, te članovi Smiljka Mamula,    
            dipl.ing.el., mr.sc. Davor  Petranović, dipl.ing.el., Živko Radović, dipl.ing.el.,  
            Boris Vranešević, dipl.ing.el.,  je tijekom 2011. godine održao 10 sjednica  
            (15/2011.-24/2011.) 

 
            Na sjednicama su razmatrani i riješavani: 
            zahtjevi za upis u Komoru, zahtjevi za ispis iz Komore, zahtjevi za mirovanje, odnosno       
            privremeni prekid članstva, zahtjevi za aktiviranje članstva u Komori, zahtjevi za  
            otvaranje i zahtjevi za zatvaranje samostalnih ureda ovlaštenih inženjera, zahtjevi za  
            upis u imenik vježbenika, zahtjevi za oslobađanje od plaćanja članarine i otp is duga  
            članarine zbog odlaska u mirovinu ili smrti, zahtjevi za promjenu tvrtke zaposlenja i  
            mentora, zahtjevi za zadržavanje članstva u Komori do najviše 6 mjeseci zbog  
            opravdanih razloga, provjera doregistracije tvrtki zbog promjene zaposlenja, te je  
            Odbor za upis davao odgovore na prispjele upite u vezi članstva u Komori.  
                                                            U 2011. godini je: 
   

Upisano novih članova: 76 

Ispisano članova: 46 

Odbijeno zahtjeva za upis: 1 

Odobreno mirovanje članstva u Komori 37 

Odobreno aktiviranje članstva u Komori 10 

Zaključak o odbacivanju zahtjeva kao nepotpunog - 

Otvaranje ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike 3 

Zatvaranje ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike 2 

Zahtjev za upis u imenik vježbenika 50 

U postupku upisa (čeka se dopuna dokumenata): 6 
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POVJERENSTVO ZA CJENIK USLUGA 
 

Obzirom na kompleksnost naše struke, kostituirano je povjerenstvo sa više članova 
koji su specijalisti za određene oblasti. Pri završetku je izrada cjenika usluga i dogovor 
je da sve bude gotovo do kraja travnja 2012.godine. Kada bude gotov prijedlog 
cjenika, ovo povjerenstvo će ga dostaviti Upravnom odboru HKIE, odnosno za 
donošenje skupštini HKIE.  
Napominjem da na cjenik usluga, uz prethodno mišljenje drugih strukovnih komora, 
skupština HKIE mora dobiti suglasnost Ministarstva. 

 
 

POVJERENSTVO ZA FINANCIJE 
 
Tijekom 2011. godine se kontinuirano pratilo trošenje sredstava Komore i o tome 
redovito izvještavalo Upravni odbor Komore. 
Sredstva su trošena u skladu sa planom donešenim na prošloj Skupštini HKIE. 
Povjerenstvo je pripremilo i financijsko izvješće za prethodnu 2010.godinu, kao i 
financijski plan za  2012.godinu, koju je skupština HKIE razmatrala i usvojila. 

 
 

POVJERENSTVO ZA NADZOR NAD RADOM ČLANOVA KOMORE 
 

Nakon što je u radni odnos primljen diplomirani pravnik (koji je prema postojećem Pravilniku o 
nadzoru nad radom članova HKIE suradnik Povjerenstva za nadzor nad radom članova 
HKIE) 20.09.2011. održana je prva konstituirajuća sjednica na kojoj su donošeni slijedeći 
zaključci:  
 

 potrebno je mijenjati postojeći Pravilnik (napravljen je prijedlog potrebnih 
izmjena)  

 proširiti Povjerenstva za minimalno dva člana tako da u Povjerenstvu bude 
barem po jedan član iz  svakog Područnog odbora 

 za početak rada potreban je važeći Kodeks strukovne etike  
  

U periodu nakon toga HKIE je ostala bez zaposlenika pravnika, a za Kodeks strukovne etike 
je potrebno ishoditi potrebne suglasnosti (ostale strukovne Komore te Ministarstvo). 
Čim se ispune navedeni uvjeti Povjerenstvo će započeti sa provođenjem nadzora na terenu. 
 

 

INTERNETSKA STRANICA I GLASILO KOMORE 
 

           Povjerenstvo za internetsku stranicu i glasilo radi u stalnom nepromijenjenom sastavu: 

 Miljenko Rodek, glavni urednik internetske stranice 

 Mirko Pupić, član – glavni urednik Glasila Komore 

 Mario Karin, član 

 Sanja Vinter, član 

 Zijad Lelić, član 

 Maja Dubravec, član – administrativna tajnica HKIE 
 

           Po potrebi se u aktivnosti uključuju i drugi članovi Komore koji mogu pridonijeti radu. 
 

           Zadaci povjerenstva su: 

 Kontinuirano ažuriranje sadržaja : popis zakona i propisa, informacije o 
UO,     PO, predsjedniku, kontakti i dr 
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 Unošenje najava i vijesti te izrada i slanje newslettera 

 Pokretanje anketa, zaključivanje i objava rezultata 

 Organizacija foruma 

 Odgovaranje na upite članova, objava mišljenja, odgovora i dr. 

 Konstanta briga o svim sadržajima stranice te unapređivanje istih – 
dodavanje novih, redizajn i sl. (na primjer linkovi za materijale za seminare, 
za zbornik s DOIE, itd) 

 

            Povjerenstvo se sastaje svaki mjesec, a maksimalno koristi komunikaciju e-mailom za  
            usklađivanje stavova. Na sastancima se pregledavaju vijesti, izrađuje newsletter, te  
            daje izvještaj o aktivnostima na svim dijelovima stranice. Na svakom sastanku je  
            prisutan predstavnik tvrtke SAGUARO INFO. Dnevni red sastanaka i obveze članova  
            priprema glavni urednik internetske stranice.  
            Zapisnik sa sastanaka vodi gđa. Dubravec Lazić. 
 

                                 Opis usluga i sadržaja internetske stranice 
 

            Imenici i upisnici HKIE 

            Ova usluga omogućuje uvid u evidenciju članova HKIE kao i svih vježbenika.  
            Usluga je javnog karaktera i  mogu je koristiti sve osobe koje pristupaju stranici. 
 
            Evidencija bodova stalnog stručnog usavršavanja 

            Ova usluga omogućuje uvid u stanje bodova ostvarenih u propisanim razdobljima    
            stalnog stručnog usavršavanja. Usluga nije javna  i uvid u stanje bodova ima samo  
            član, odnosno registrirani inženjer kojem HKIE obavlja uslugu evidencije bodova  
            stalnog stručnog usavršavanja. 
 
            Forum 
            Forum je usluga koja omogućuje komunikaciju među  članovima i reguliran je     
            Uvjetima korištenja  te opće prihvaćenim  pravilima ponašanja prilikom korištenja  
            foruma. Uređivanje tema foruma kao i formiranje zaključaka je obveza Uredništva  
            stranice. U protekloj godini otvoreno je 29 tema, te odgovoreno s 106 postova. 
 
            Anketa 
            U anketama sudjeluju članovi HKIE. Teme i rezultate anketa uređuje Uredništvo.  
            Anketa je dio stranice koji je u protekloj godini dao najmanje rezultata. Međutim  
            povjerenstvo će i dalje anketnim upitnicima tražiti mišljenja članova Komore o svim  
            interesantnim pitanjima za rad komore. 
            Vijesti i newsletter 

            Izrada vijesti i newslettera zahtjeva kontinuirani angažman svih članova Upravnog  
             odbora, predsjednika Područnih odbora, predsjednika povjerenstva i posebnih  
             odbora, te administrativne službe. Povjerenstvo ne izrađuje vijesti, već ih samo  
             uređuje i pravovremeno objavljuje. U proteklom razdoblju objavljeno je viš od 80  
             vijesti i najava. 
             Iz objavljenih vijesti kreira se newsletter, koji se objavljuje svaki mjesec. Svi članovi  
             HKIE kao i ostale osobe koje se registriraju,  primaju newsletter na e-mail adrese iz  
             baze HKIE. Usluga primanja newslettera može se otkazati. Dosad je pripremljeno 8  
             newslettera, s temama koje najviše zanimaju članove. Tako i članovi koji rijetko  
             posjećuju stranicu redovito dobivaju osnovne informacije o radu Komore na svoj  
             e-mail. 
 
             Osobne stranice članova 

             Svi članovi HKIE mogu kreirati osobnu stranicu, te objaviti dodatne podatke i   
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             najzanimljivije reference i projekte koje su izradili. 
 

             Foto album projekata članova 

             Taj dio stranice je u izradi. Svi članovi HKIE moći će  prijaviti projekte u unaprijed  
             dogovorenoj formi, koji će formirati galeriju zanimljivih projekata. Projekte će  
             pregledati i objaviti uredništvo. 
 
             Rubrika "Pitajte nas"  

             Iako je taj dio internetske stranice ubačen naknadno dao je prilično dobre rezultate.  
             Interes za komunikacijom posebno pokazuju mlađi članovi ili čak inženjeri koji tek  
             žele postati članovi Komore. Povjerenstvo vodi evidenciju svih postavljenih pitanja,  
             zadužuje osobe koje daju odgovore, a u izradi je i rubrika "Najčešće postavljena  
             pitanja". 
 
             Mapa internetske stranice 

             Povjerenstvo kontrolira, unapređuje  i nadopunjuje sve sadržaje na internetskoj  
             stranici. Zajedno s povjerenstvom za zakonodavstvo i regulativu planira se obnova  
             dijela stranice "Zakoni i propisi" s više od 150 korisnih linkova na važeće zakone i  
             podzakonske akte kojima se uređuje naša djelatnost. Na stranici se također nalaze  
             svi obrasci koji olakšavaju rad administrativnoj službi i članovima koji žele određenu  
             uslugu. 
 
             Kako bi povjerenstvo bolje pratilo posjećenost i aktivnosti na stranici izrađen je   
             Google račun, implementacija Google Analytics-a na stranicu za praćenje statistike  
             posjećenosti i drugih analiza. 
 

                                           Suradnja s tvrtkom SAGUARO INFO 
 

              Sa tvrtkom SAGUARO INFO povjerenstvo kontinuirano surađuje.  
              Voditelj tima je Goran Bartolić, dizajner stranice je Irena Meglajec, a Ivan Matić  
              operativno dorađuje, programira i unapređuje sadržaj stranice. Osim pomoći u  
              korištenju alata za uređivanje stranice, SAGUARO izrađuje i sve dopune i dorade na  
              stranici. U 2012. godini planiramo završiti rubriku "Foto album projekata članova".  
              Od studenog ove godine pokrenuta je i statistika posjećenosti stranici, kako bi se  
              pripremila poboljšanja i unapređenje internetske stranice.  
              Osim navedenih aktivnosti SAGUARO INFO priprema i nove module za unos  
              podataka u baze podataka, te dopunu alata za evidenciju trajnog stručno  
              usavršavanja koji će biti usklađen s najnovijim zahtjevima Ministarstva. 
 

                                                            Glasilo komore 
            Krajem 2011. i početkom 2012. pripremljeno je, štampano i poslano svim članovima  
            na kućnu adresu Glasilo br. 2.  na cca. 100 stranica. 

 
            U ovom broju su objavljene aktivnostima i postignuti rezultati HKIE, službene objave i  
            najnovija zakonska regulativa. U broju 2. Glasila su obavijesti o najvažnijim  
            događajima u Komori, o radu područnih odbora, te o međunarodnim aktivnostima  
            Komore. 
            
            Dio stranica Glasila zauzima i zakonska regulativa. Također su u zadnjem poglavlju   
            predstavljeni su imenici HKIE koji obuhvaćaju popis članova u razdoblju od osnivanja  
            Komore do prosinca 2011.godine. 

 
            Na inernetskoj stranici Komore Glasilo je objavljeno u pdf formatu tako da ga mogu     
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            pročitati svi zainteresirani (ne samo članovi). 
 

 
DANI OVLAŠTENIH INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 

 
          2011. godine su vrlo uspješno održani 4.Dani ovlaštenih inženjera elektrotehnike u  
          Zadru od 29.09.2011. – 01.10.2011. godine. 
 
          Skupu je prisustvovalo preko 500 učesnika, uključujući i domaće i inozemne goste.  
 

          Na Danima ovlaštenih inženjera elektrotehnike održano je niz predavanja iz raznih  
          tematskih područja. Predavači su bili naši eminentni stručnjaci iz pojedinih područja  
          elektrotehničke struke sa interesantnim i aktualnim temama (osvrt na utjecaj pravnog  
          uređenja energetskog sektora EU na deregulaciju hrvatskog tržišta električne energije;  
          zatim teme rasvjete, automatskog upravljanja, te propisa i zakonske regulative).  
     
          Također je bila prezentacija jednog izuzetnog dokumenta koji je u ovom trenutku  
           jedinstven na ovim prostorima. To je Priručnik za projektiranje elektroničkih  
          komunikacijskih mreža u poslovnim i stambenim zgradama. 
 
          Za vrijeme održavanja skupa održana je i press konferencija sa predstavnicima lokalnih  
          medija (novine, radio, televizija) tako da se naš glas mogao čuti i dalje od dvorane za  
          predavanje. 
          
          Posebno je dat akcent na suradnju sa MZOPUG, te kritički osvrt na Zakon o  
          postupanju s nezakonito izgrađenim građevinama. 
 
           I na kraju, 01.10.2011. imali smo organizirani izlet brodom po zadarskom akvatoriju na  
           kojem je bilo 125 učesnika. U sklopu izleta imali smo obilazak Biograda na moru i  
           posjet gradskom muzeju.  
 
           Možemo zaključiti da se isplatio uloženi trud u organizaciju našeg najvećeg skupa –  
           Dana ovlaštenih inženjera elektrotehnike, tako da smo odmah u studenom  
           2011.godine pokrenuli organizaciju sljedećih jubilarnih 5.Dana ovlaštenih inženjera  
           elektrotehnike. Donesena je odluka da domaćin sljedećih DOIE bude ponovo Zadar  
           krajem rujna 2012.godine. 

 
PODRUČNI ODBORI 

 
U svih pet područnih odbora održani zborovi područnih odbora.  
U proteklom razdoblju svi područni odbori su odrađivali zadatke u sklopu organiziranja 
predavanja iz programa trajnog stručnog usavršavanja naših članova, a u organizaciji 
HKIE.  

 

              Održani su sljedeći stručni skupovi u prvoj polovici 2011.godine: 
            

- „Unutarnji sustavi zaštite od munje i prenapona u građevinama,“  
  predavač: g. Ivica Fudurić, dipl.ing.el., 

      
- „Pravilnik o tehničkim uvjetima za elektroničku komunikacijsku mrežu poslovnih  

  i stambenih zgrada(NN 155/09)“,  
  predavač g. Goran Belamarić,dipl.ing.el.  
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       Prilikom održavanja Zbora područnog odbora Varaždin i Rijeka organizirano  
       je besplatno predavanje za sve sudionike u trajanju od 4 školska sata. 
        
       Odaziv sudionika je bio izuzetan, a tema je bila: 
  
- „Projektiranje i priključak fotonaponske elektrane na javnu elektroenergetsku mrežu,  

 predavač g. Luka Predragović,dipl.ing.el.  
 
Područni odbori su aktivno učestvovala preko svojih predstavnika u radu tijela Komore  
(Skupštini, Upravnom odboru, Odborima i Povjerenstvima). 
Također su redovito razmatrani prijedlozi zakona, predloženi cjenik usluga i kodeks 
strukovne etike. 
 

ČLANARINA I UPISNINA 

 
U 2011.godini članarina i upisnina je ostala nepromijenjena (1.800,00 Kn, odnosno 
2.000,00 Kn).  
Članovima koji su dužni članarinu šalju se opomene i taj proces je trajan i stalan i u 
skladu je sa Statutom Komore. Nakon dvije opomene pokreće stegovni postupak i 
obavještava predsjednika Komore.  

 
   

ZAKLJUČAK 

 
Na kraju bih rekao da sam dobrim dijelom zadovoljan radom Komore. Ipak ima još 
prostora za unapređenje rada. Što se tiče realizacije zacrtanog plana za 2011.godinu, 
uspjelo se realizirati najveći dio planiranih aktivnosti. Naši članovi u svim tijelima HKIE 
su aktivno učestvovali i davali doprinos realizaciji zacrtanih planova Predsjednika 
HKIE i Upravnog odbora HKIE. 
Ono čime ne možemo biti zadovoljni je stegovno postupanje. Rad stegovnih tijela je iz 
mnogo razloga bio veoma otežan. Nadamo se da ćemo zapošljavanjem glavnog 
tajnika u najskorije vrijeme prevazići taj problem i uskladiti sve naše akte, kako bismo 
mogli što efikasnije funkcionirati. Primjenom akata Komore u proteklih 2,5 godine 
mogle su se vidjeti značajne nedorečenosti, tako da su se stekli uvjeti da uradimo 
detaljnu prilagodbu novim uvjetima i aktualnoj zakonskoj regulativi. 
 
Dolaskom g-dina Ivana Vrdoljaka na čelo Ministarstva graditeljstva i prostornoga 
uređenja očekujemo značajnije kvalitetniju suradnju Komora – Ministarstvo, što bi i u 
velikoj mjeri doprinijelo boljem i efikasnijem radu naše Komore. 
 
I u prošloj 2011.godini smo imali stabilno financijsko poslovanje, dobro organizirano 
cjeloživotno obrazovanje, i što uvijek naglašavam, vrlo dobre međuljudske odnose. 

 
Na kraju se želim zahvaliti svim suradnicima: članovima upravnog odbora, 
predsjednicima područnih odbora, članovima odbora i povjerenstava, te 
djelatnicima tajništva koji su dali, svatko u svojoj domeni, doprinos u radu 
HKIE proteklom razdoblju.  

 
Zagreb, 30.03.2012.godine 
                                                                           Predsjednik HKIE: 
 
                                                                       Željko Matić, dipl.ing.el. 


